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RG.0002.42.2018    

 

P r o t o k ó ł   nr   XXXXII/2018 

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu  18 lipca 2018 r. 

 

W sesji udział wzięło 12 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 17 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

Czas rozpoczęcia sesji - godz. 15:30. 

 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
–  Jan Fels .  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do podejmowania 
uchwał.   

   

Ad. 3. 

Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawek do 
następujących projektów uchwał:  

 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029              
– I, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 – II, 

 w sprawie połączenia spółki Gminny Zakład Komunalny spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Zbrosławicach ze spółką Zakład Eksploatacji Hałdy 
Przezchlebie spółka z ograniczoną działalnością z siedzibą w Czekanowie – III, 

oraz projektów uchwał: 

 w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy do komisji ds. przyznawania nagród Wójta 
Gminy Zbrosławice za wybitne osiągnięcia artystyczne i sportowe dla mieszkańców Gminy 
Zbrosławice – IV. 

Do powyższych wniosków nie wniesiono uwag. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższy wniosek:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

8.  Sprawozdanie Wójta. 

9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 
(autopoprawka) – I, 

 

b) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) – II, 
 

c) połączenia spółki Gminny Zakład Komunalny spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Zbrosławicach ze spółką Zakład Eksploatacji Hałdy Przezchlebie spółka z 
ograniczoną działalnością z siedzibą w Czekanowie (autopoprawka) – III, 

 

d) wyboru przedstawiciela Rady Gminy do komisji ds. przyznawania nagród Wójta Gminy 
Zbrosławice za wybitne osiągnięcia artystyczne i sportowe dla mieszkańców Gminy 
Zbrosławice – IV. 

 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 

13. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

14. Zamknięcie sesji. 

Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za”).       .  

  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za”).    

                                                                

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący:   

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała.  

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła 1 posiedzenie: 

 18 lipca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Opiniowanie projektów uchwał”.   

 Pani Teresa Bagsik poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym nie obradowała.  

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.  

 

Ad. 7. 

Przewodniczący przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym – informacja 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   
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Ad. 8. 

Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 28 czerwca 2018 r. do 18 lipca 2018 r. – 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt Gminy, pan Wiesław Olszewski poinformował, iż :     

 podczas ostatniego sprawozdania zapomniał przedstawić informację na temat wzięcia udział w 
obchodach 130-lecia OSP Szałsza, za co bardzo przeprasza, 

 brał udział w walnym zgromadzeniu spółki Zakład Eksploatacji Hałdy Przezchlebie, 

 uczestniczył w otwarciu przez Powiat Centrum Wspólnych, 

 brał udział w szkoleniu WULKAN, które jest szkoleniem oświatowym, 

 brał udział w wizycie do Gminy Partnerskiej Tarnalelesz (Węgry), 

 uczestniczył w Święcie Policji, 

 podpisał z WFOŚiGW w Katowicach dwie umowy w sprawie pożyczek, 

 podpisał umowę na zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Czekanowie na kwotę                      
113.000,00 zł, 

 odbyło się spotkanie kwartalne z sołtysami, 

 uczestniczył w rozmowach z przedstawicielami GIG-u na temat sporządzenia planu                      
funkcjonalno-użytkowego,  

 wraz z firmą Glob Perpetum Energia uczestniczył w rozmowach na temat Klastra Energii i Farmy 
Fotowoltaicznej, 

 w ramach projektu „Europa dla obywateli” otrzymano dofinansowanie do organizacji festynu 
DRAMATALIA w wysokości 14.615,00 euro.  

Ponadto poinformował, iż Pani Wójt: 

 brała udział w spotkaniu z Posłem Piotrem Pyzikiem, 

 brała udział w posiedzeniu Rady budowy świetlicy w Ziemięcicach, 

 brała udział w spotkaniu z Prezesem WFOŚiGW w sprawie Klastra Energii, 

 brała udział w spotkaniu z kołem wędkarskim oraz z hodowcami gołębi,    

 brała udział w festynie organizowanym przez sołectwo Jasiona. 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

 

Ad. 9. 

Sołtys Zbrosławic Karina Respondek poprosiła o podjęcie pilnej interwencji w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w Tarnowskich Górach w sprawie: 

 oczyszczenia rowu przy Stadninie Koni w Zbrosławicach, ponieważ podczas obfitych opadów 
deszczu woda przedostaje się na jezdnię, ponadto kruszywo z ulicy Malinowej przedostaje się 
na chodnik a następnie na jezdnię, 

 studzienki kanalizacyjnej znajdującej się w centrum Zbrosławic (rejon przystanku 
autobusowego). Sprawa ciągnie się już dwa lata i podczas obfitych opadów deszczu tworzy 
się ogromna kałuża wody.  

Ponadto dodała, iż mieszkańcy ulicy Wilkowickiej oraz ulicy Makowej prosili, aby zebrać trochę 
pobocza, tak by woda ściekała do rowów.  
   Pan Michał Skowron powiedział, iż jeżeli chodzi o ulicę Wilkowicką, gmina planuje wyłożenie 
destruktu asfaltowego, który automatycznie spowoduje podniesienie się jezdni do góry.  
 

Sołtys Ziemięcic Alojzy Szyguła poprosił o podjęcie interwencji w Zarządu Dróg Powiatowych w 
Tarnowskich Górach w następujących sprawach: 
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  po kilkudniowych opadach studzienki kanalizacji deszczowej na ulicy Mikulczyckiej w 
Ziemięcicach nie są wyczyszczone, 

   na skrzyżowaniu Ziemięcice-Świętoszowice linia ciągła nie jest odmalowana, a jest to bardzo  
niebezpieczne miejsce.   

Ponadto poinformował o nieustającym problemie odwracania przez młodzież tablic znaków drogowych 
w Ziemięcicach.  

 

Ad 10.       

Przewodniczący Rady Gminy Pan  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 
(autopoprawka). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXII/457/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 (autopoprawka) została podjęta przy 12 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

b)   w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXII/458/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

c)  w sprawie połączenia spółki Gminny Zakład Komunalny spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
z siedzibą w Zbrosławicach ze spółką Zakład Eksploatacji Hałdy Przezchlebie spółka z 
ograniczoną działalnością z siedzibą w Czekanowie (autopoprawka). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (10 „za”, 0 „przeciw”,                                     
2 „wstrzymuję się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXII/459/2018 w sprawie połączenia spółki Gminny Zakład 
Komunalny spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  z siedzibą w Zbrosławicach ze spółką 
Zakład Eksploatacji Hałdy Przezchlebie spółka z ograniczoną działalnością z siedzibą w 
Czekanowie (autopoprawka) została podjęta przy 10 głosach „za”, 0 „przeciw” i 2 „wstrzymuję się” 
– stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Jan Fels poinformował, iż w związku z uwagami wniesionymi do głosowania 
nad projektem uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy do komisji ds. przyznawania 
nagród Wójta Gminy Zbrosławice za wybitne osiągnięcia artystyczne i sportowe dla mieszkańców 
Gminy Zbrosławice ogłasza 10 minut przerwy w celu powołania Komisji Budżetu, Gospodarki i 
Rozwoju do ponownego zaopiniowania w/w uchwały.  

Po przerwie wznowiono posiedzenie sesji Rady Gminy Zbrosławice. 

d)   w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy do komisji ds. przyznawania nagród Wójta Gminy  
      Zbrosławice  za  wybitne osiągnięcia artystyczne i sportowe dla mieszkańców Gminy Zbrosławice.                
       
 



5 

 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    
 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXII/460/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy 
do komisji ds. przyznawania nagród Wójta Gminy Zbrosławice  za  wybitne osiągnięcia artystyczne 
i sportowe dla mieszkańców Gminy Zbrosławice została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 
0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 11, 12 i 13. 

Przewodniczący Rady Jan Fels poinformował, iż na ostatniej sesji została złożona interpelacja 
mieszkańca Szałszy, za pośrednictwem Radnego Norberta Michalika, która dotyczy planu 
zagospodarowania przestrzennego Szałszy. Odpowiedź na złożoną interpelację jest przygotowywana. 

Radna Krystyna Graca zapytała o odpowiedź w sprawie ustnego wniosku złożonego na ostatniej sesji 
w sprawie wykoszenie rowów w Miedarach wzdłuż ulicy Powstańców oraz ulicy Jesionowej (drogi 
publiczne gminne). 
   Pan Michał Skowron odpowiedział, że zadanie to zostało zlecone do GZK.  
 

Radna Krystyna Graca powiedziała, że na dzień dzisiejszy nic nie zostało wykonane. 
   Pan Michał Skowron poinformował, że sprawę rozezna i będzie w trakcie realizacji.  
Przewodniczący Rady Jan Fels poprosił o przygotowanie pisemnej odpowiedzi w tej sprawie.    
 

Radny Joachim Pieczka poruszył sprawę boiska w Czekanowie, które jest dzierżawione przez klub 
sportowy Juventus Piekary Śląskie. Zapytał, czy klub nadal posiada boisko, ponieważ trawa nie jest 
koszona i boisko jest zarośnięte.  
   Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że na powierzchni boiska do końca września br. ma powstać 
zimowy namiot dmuchany. Aktualny dzierżawca stwierdził, że nie ma potrzeby koszenia trawy, gdyż 
powierzchnię boiska będzie trzeba zerwać.  
 

Radny Joachim Pieczka zapytał, czyli powstanie boisko, na którym będzie można trenować zimą? 
   Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że tak.  
 

Radny Joachim Pieczka powiedział, iż mieszkańcy zwracają również uwagę, że teren przyległy do 
boiska również nie jest skoszony i trawa przerasta ogrodzenie.  
   Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że teren zostanie skoszony.  
 

Radny Rafał Kubik zapytał, czy Gmina posiada informację z Powiatu na temat remontu drogi 
Wilkowice-Miedary?   
   Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych ogłosił postępowanie przetargowe. 
Otwarcie ofert nastąpi 24 lipca br.  
 
Radny Rafał Kubik poruszył sprawę wydzielenia gruntów na ulicy Bocznej w Laryszowie. 
   Pani Beata Dzielicka powiedziała, że postępowanie jest w toku. Zostało wydane postanowienie z 
informacją, iż podział jest zgodny z planem miejscowym.   
 
Radny Norbert Michalik zapytał o termin budowy ronda w Szałszy. 
   Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że pytanie powinno zostać skierowane do Starostwa 
Powiatowego w Tarnowskich Górach. MLP posiada gotowy projekt. Inwestor czeka na podpisanie 
umowy ze Starostwem Powiatowym w sprawie budowy ronda.  
 
Przewodniczący Rady Jan Fels poruszył problem przejazdu rolników ulicą Wiejską w kierunku 
Przezchlebia. Dodał, iż gałęzie zwisają do połowy drogi. Poprosił o interwencję w tej sprawie w                
Zarządzie Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach.    
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Ad. 14. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia:  16:15 

 
Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XXXXII/457/2018 do Nr XXXXII/460/2018 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 9 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
        Protokołowała                    Przewodniczący Rady Gminy 
 Inspektor Justyna Cieśla             Jan Fels 
 


